

# +Green Pest Management™

Educate public & kids about the benefits of physical and least-toxic approach to manage pest problems, and encourage their interest in protecting the environment.



## Outdoor



**1 SmellGREEN®  
Natural Insect Repellent**  
100% natural (Geraniol). Safe for kids. Spray on clothes and skin to repel mosquitoes & midges.



**2 PSA SKIN2P™  
Insect Repellent (Icaridin)**  
Non-irritant and hypoallergenic. WHO & American Academy of Pediatrics recommended repellent formulation. Up to 8 hours protection.



**3 SafePRO®  
Mosquito Misting System**  
Automated misting system sprays out all-natural insect repellent to create a 500ft mosquito-free zone.



**4 Solar Trap™  
Solar Power Outdoor Insect Trap**  
Powered by solar energy. Trap mosquitoes & midges without emitting CO<sub>2</sub> and toxic gases.



**5 Starkeys® L25  
Outdoor Electric Insect Killer**  
IPX 4 weather-proof case. Suitable for outdoors. Trap mosquitoes and other flying insects.



**6 SafePRO®  
Insect Glue Pad**  
Non-poisonous adhesive glueboard to effectively capture mosquitoes, midges and various flying insects in contact.



**7 SafePRO®  
Keyhole Plug (EzeePlug®)**  
Eliminate mosquitoes breeding places on manhole covers and improve hygiene with easy installation and zero chemical usage.



**8 Aquatain AMF  
Mosquito Film™**  
Purely physical method to control mosquitoes in standing water. No harm to humans, aquatic organisms & the environment.



**9 SafePRO®  
Mosquito-free™ Plant Fertilizer**  
Improve plant health and eliminate mosquito larvae naturally by 100% natural MicroMix™ (bacteria & enzymes).



**10 SafePRO®  
Rodent Sealant**  
An animal-friendly pest-control and sealing paste used for preventing ingress from rodents and other pests.



**goodnature®  
A24 Rodent Trap Kit**  
Automatically kill up to 24 rats or mice with just one CO<sub>2</sub> canister. Contain no toxins. New Zealand designed and made.



**12 Raxit®  
Door Seal**  
Eliminate the risk of rodents and pest passing through the threshold and astragal gap of the doors.





**Indoor**



**1 Starkeys® Decore Glue Pad Indoor Insect Killer**  
Ultraviolet black light tubes and adhesive sticky pad to trap all flying insects.



**2 Pestwest® SUNBURST Glue Pad Indoor Insect Killer**  
Elegant and decorative design conceals the glue board and the insects caught.



**3 Pestwest® Chameleon 1X2 Glue Pad Indoor Insect Killer**  
Ultra-slim and wall-mounted unit. Insects are caught cleanly onto the glue board.



**4 PestAerosol™ Flying & Crawling Pests**  
WHO recommended & EU approved, effective against flying and crawling pests after renovation or serious infestation.



**5 PestAerosol™ Crawling Pests**  
WHO recommended & EU approved, effective against crawling pests such as cockroaches, ants, silverfish and fleas.



**6 PestAerosol™ Flying Pests**  
WHO recommended & EU approved, suitable for indoor use. Effective against mosquitoes, midges, flies and small crawling pests.



**7 SafePRO® Cockroach Bait Gel**  
Safe and odourless. Easy to use. Substantial decrease in all kinds of cockroach population in 3 weeks.



**8 SafePRO® Ant Gel**  
Control common household ants like Pharaoh Ant and Little Black Ant. Suitable for homes, offices and restaurants.



**9 SafePRO® Electronic Rodent Trap**  
No lure required, no noise, zero pollution. Capture up to 10 rats at one time.



**10 SafePRO® Ultrasonic Rodent Repeller**  
Emit ultrasonic sound to repel mice and rats, coverage from 800 - 1500 sq.ft.



**11 SafePRO® Mice and Rats Glue Board**  
Place along walls, runways and above false ceiling to catch both mice and rats.



**12 SafePRO® Mice Glue Board**  
Place along walls, runways and above false ceiling to catch mice.

# +綠色害蟲管理™

教育大眾及小孩以物理防治及低毒性產品防治害蟲的好處，從而引發他們對保護環境的興趣。



## 戶外



**SmellGREEN®**  
純天然防蚊蟲液  
100% 純天然（香葉醇）；對小孩安全；噴在衣服及皮膚上有效驅趕蚊蟲。



**PSA SKIN2P™**  
埃卡瑞丁防蚊液  
不刺激皮膚、低過敏性；有效成份獲世界衛生組織及美國兒科協會推薦；有效達8小時保護。



**SafePRO®**  
蚊蟲霧化系統  
自動霧化系統噴灑天然防蚊蟲液，建立500呎無蚊區域。



**Solar Trap™**  
太陽能戶外捕蚊蟲機  
太陽能推動；捕捉蚊子及蠓且達致零碳及不會排放有毒氣體。



**Starkeys® L25**  
戶外電擊型滅蚊燈  
IPX4 防水等級外殼；適合安裝於戶外；消滅蚊子、蠓及其他飛蟲。



**SafePRO®**  
捕蚊蟲貼（黏貼紙）  
無毒黏貼紙，有效捕捉蚊子、蠓及其他各種飛蟲。



**SafePRO®**  
渠蓋匙孔塞（EzeePlug®）  
簡單安裝、不使用化學劑消除蚊子滋生點及改善衛生。



**Aquatain AMF**  
積水防蚊薄膜™  
純物理方法控制積水上的蚊子數量；對人類、水生生物及環境無害。



**SafePRO®**  
防蚊™ 植物營養液（肥料）  
利用100%天然的MicroMix™（細菌及酵母）改善植物健康及消滅蚊子幼蟲（孑孓）。



**SafePRO®**  
防鼠填縫劑  
對動物無害的填縫產品，透過填補狹縫和孔洞以阻隔老鼠的入侵。



**goodnature®**  
滅鼠器套裝  
每瓶CO2可擊殺24隻老鼠，不含任何毒餌，新西蘭設計及製造。



**Raxit®**  
門縫密封條  
可以防止老鼠或其它害蟲從門底縫隙闖入室內。





室內



**Starkeys® Decore**  
**室內黏捕型滅蚊蠅燈**  
 透過黑紫外光管及黏貼紙捕捉飛蟲。



**Pestwest® SUNBURST**  
**室內黏捕型滅蚊蠅燈**  
 簡單雅緻的外觀設計將捕獲的飛蟲完美隱藏。



**Pestwest® Chameleon 1X2**  
**室內黏捕型滅蚊蠅燈**  
 流線型超薄設計，被捕獲的蚊蟲會黏在捕蟲貼上，整潔衛生。



**PestAerosol™**  
**飛蟲及爬蟲殺蟲劑**  
 世衛推薦及歐盟認可，有效對付各種飛蟲及爬蟲，適用於裝修後或有嚴重蟲患。



**PestAerosol™**  
**爬蟲殺蟲劑**  
 世衛推薦及歐盟認可，有效對付多種爬行性害蟲，包括蟑螂、螞蟻、銀魚及跳蚤。



**PestAerosol™**  
**飛蟲殺蟲劑**  
 世衛推薦及歐盟認可，有效對付多種蚊子、蠓（小黑蚊）、蒼蠅及細小的爬蟲。



**SafePRO®**  
**蟑螂膏（甲白膏）**  
 非常安全，無味無臭，簡單易用。使用3星期，任何種類的蟑螂數量及出沒次數將明顯減少。



**SafePRO®**  
**螞蟻膏**  
 有效對付常見的家庭螞蟻，例如小黃家蟻及小黑蟻。適合施放在家居、辦公室及餐廳。



**SafePRO®**  
**電動捕鼠器**  
 無需誘餌、無噪音、零污染，可捕獲最多10隻老鼠。



**SafePRO®**  
**超聲波驅鼠器**  
 利用發出的超聲波驅趕老鼠，覆蓋範圍達800-1500呎。



**SafePRO®**  
**超強力黏鼠板（木板）**  
 放置於牆腳、牆邊或假天花頂可有效捕獲老鼠。



**SafePRO®**  
**超黏力捕鼠板（硬紙卡）**  
 放置於牆腳、牆邊或假天花頂可有效捕獲老鼠。

